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ZAPISNIK 
S 11. SJEDNICE VMO POTOK 

 
11. sjednica VMO Potok održana je 26.03.2024. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o održanom sastanku s predstavnicima Odjela za urbanizam i komunalni 
sustav. 

2. Informacija o održanom sastanku s predstavnicima Rijeka Plusa. 
3. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
4. Rasprava o prijedlozima prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2025. godinu. 
5. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 
 
20.03.2024. održan je sastanak na terenu s predstavnicima Odjela za urbanizam i Komunalni 
sustav. Tema: 
a) Definiranje lokacije za potrebe vlasnika pasa  
b) Realizacija komunalnih prioriteta za 2024. i prijedlozi za 2025. godinu. 
 
      Zaključak: 
 

 Prijedlog za ograđivanje dijela prostora u Parku J. Završnika za pse od ostalog dijela  
gdje su dječje sprave nije prihvatljiv. 
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 Razmatran je prijedlog za uređenje zelene površine u ulici Potok na terenu koji se 
nalazi između k. br. 1 i 5 i Kresnikove ulice. 

 Potrebno je uputiti dopis Odjelu za gospodarenje imovinom kako bi se utvrdilo    
vlasništvo cijele parcele. 

 Ove godine će se prema planu komunalnih prioriteta u ulici Potok kod k. br. 13 
postaviti fitness sprave i urediti okoliš. 

 Za sljedeći godinu predlaže se nastavak uređenja zelene površine uz stepenice koje 
povezuju ulice Potok  i 1. maja. 

 
AD 2 
 
22.02.2024. održan je sastanak u Rijeka Plusu - Tema: „Nedostatak parkirnih mjesta za stanovnike 
Potoka“. 
 
       Zaključak: 
 

 Na ovu temu je već održano nekoliko sastanaka i upućeno više dopisa. Velik broj 
parkirnih mjesta za stanare izgubljen je prodajom „Elektromaterijala“ privatnom 
vlasniku, te uređenjem kompleksa Benčić gdje je umanjen broj istih i namijenjen 
isključivo posjetiteljima Art kvarta.  
 

 Na prijedlog VMO Potok Rijeka Plus je tražio od HEP-a kao vlasnika prostora bivše 
tvornice konopa u ulici N. Cara da se dio ustupi isključivo za potrebe parkinga 
stanara Potoka, ali je isti odbijen.  
 

 Rijeka Plus je vijećnicima dao informaciju da se radi na izgradnji garaže Podpinjol 
sa 430 mjesta što bi trebalo uvelike smanjiti nedostatak parkirnih mjesta. 
 

 Također je u pripremi promjena kojom bi parkirna mjesta na području MO Potok 
bila svrstana u skuplju tarifu modela plaćanja po satu korištenja kako bi se 
smanjio broj automobila nerezidenata. 

 
AD 3 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
      Zaključak: 
 

 Ovlašteni predstavnik zgrade M. Butkovića 2 uputio je zahtjev za popravak javne 
rasvjete u Parku dr. Vanje Frančiškovića, te je isti proslijeđen Energu. Također 
predlaže spuštanje rasvjete u ulici Nikole Tesle ispod krošanja stabala ili neko drugo 
rješenje, jer je sadašnje stanje potpuno neučinkovita, a ulica nedovoljno osvjetljena. 
O prijedlogu će se raspravljati na sljedećoj sjednici. 
 

 Vijeće prima na znanje informaciju Odjela za upravljanje imovinom koji je dostavio 
popis ovlaštenih osoba na području MO Potok, te će svatko od vijećnika na svojoj 
adresi i okolnim zgradama provjeriti ispravnost podataka. 
 

AD 4 
 
Vijeće je raspravljalo o prijedlogu građana putem  web obrasca i donijelo sljedeći: 
 
      Zaključak: 

 Prijedlog građana za ograđivanje cijelog dječjeg igrališta između ulica 1. maja i 
Kresnikove za igre s loptom nije prihvatljivo, ali će se zatražiti postava mreže na 
postojeću ogradu iznad provalije. 
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 Na sljedećoj sjednici će se nastaviti rasprava i donijeti prijedlog komunalnih 
prioriteta MO Potok za 2025. godinu. 

 
AD 5 
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je primilo na znanje obavijest o sportskim susretima mjesnih odbora povodom 
Dana svetog Vida koje će se održati u nedjelju 2. lipnja 2024. na terenima sportskog 
društva Zamet u disciplinama boćanje, briškula i trešeta i potezanje konopa. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


